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Teleportation, time machines, force fields, and interstellar space ships—the stuff of
science fiction or potentially attainable future technologies? Inspired by the fantastic
worlds of Star Trek, Star Wars, and Back to the Future , renowned theoretical physicist
and bestselling author Michio Kaku takes an informed, serious, and often surprising
look at what our current understanding of the universe's physical laws may permit in
the near and distant future.Entertaining, informative, and imaginative, Physics of the
Impossible probes the very limits of human ingenuity and scientific possibility.

作者介绍: 

Michio Kaku is the Henry Semat Professor of Theoretical Physics at the CUNY Graduate
Center, a leader in the field of theoretical physics, and cofounder of string field theory.
He is the author of several widely acclaimed science books, including Parallel Worlds,
Visions, Beyond Einstein, and the bestseller Hyperspace. His books have been
translated all over the world. He has written for Time, The Wall Street Journal, The New
York Times, Discover Magazine, The London Daily Telegraph, New Scientist Magazine,
and other periodcals.
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世界那么大，一切都有可能。
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-----------------------------
喜欢科学就该放任脑洞，大胆假设小心求证，把加来道雄推荐给所有曾经被中学老师吓
怕(毁掉)的孩子。。。好看得叹为观止啦

-----------------------------
9分，有几章出于科学家的严谨写得不够有趣，但严谨而准确确实是此书非常重要（可
能是区别于其他类似科普作品）的特色……对一个科学青年而言，结尾感人至深。“T
he universe could have been perverse, random, or capricious. And yet it appears to us
to be whole, coherent, and beautiful.”“But the fundamental laws, I believe, are
knowable and finite.”

-----------------------------
这是一本异想天开的科普，一本靠谱有据的科幻，更是一本专业详实的科幻电影、小说
观阅指南

-----------------------------
"Can science discover all truths?" "To know the explanation of everything, why it comes
to be, why it perishes, why it is."
物理学扫盲之作，看完后我就不再是曾经的中二少女，也越来越对物理感兴趣了！向往
hyperspace。

-----------------------------
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书评

非常非常喜欢。。。
个人觉得，美国的高校就是不一样。这位日裔的美国科学家也非常让我叹为观止，仿佛
是一名有趣的魔术师。让我神驰暇往于他的物理世界。
初次见到这个系列是在quantum mechanics的课程上，大爱这个系列的啦。
希望学习物理或者对物理世界感兴趣的都要看看。 这...  

-----------------------------
无机客
死光、力场、隐形斗篷、心灵感应，这是一些听上去就十分的玄乎其神的概念，和科学
似乎根本沾不上边。但美籍日裔科学家加来道雄看来将推翻上述的推断，作为弦场理论
的共同创建人之一，他探讨了科幻小说里的种种不可思议的技术和设备，并以深厚的科
学功底详细地阐述了这...  
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